
Zápisnica z II. zasadania obecného zastupiteľstva v Zubrohlave  

konaného dňa 11. decembra o 17.00 h 
 
 
 
Starosta obce Zubrohlava zvolal obecné zastupiteľstvo na základe, § 12 ods. 1 zákona č. 369/1990 Z. z. 

o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov.  

 

Prítomní:  
Pavol Bugeľ, starosta obce  

 

Poslanci: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Dominik Lešňovský, Tibor 

Rentka, Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

 

 

Kontrolórka obce: Mgr. Ľudmila Mokošáková 

 

Zapisovateľka: Ing. Beáta Štureková, DiS. 

 

Ospravedlnení:  

 

Ďalší prítomní a verejnosť podľa priloženej prezenčnej listiny prítomných. 

 

 

P R O G R A M: 
 

 

1. Otvorenie - II. rokovanie Obecného zastupiteľstva otvoril Pavol Bugeľ, ktorý privítal všetkých 

prítomných poslancov, pani kontrolórku a hostí. 

 

 

 

2. Kontrola prijatých uznesení na predchádzajúcom zasadaní, predkladá starosta obce 

Starosta prečítal Uznesenie č. I.  

 

Hlasovanie k súhlasu s program obecného zastupiteľstva na II. zasadnutí: 

 

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Dominik Lešňovský, Tibor Rentka, 

Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 

 

 

3. Programový rozpočet obce Zubrohlava na roky 2019-2021, predkladá starosta obce 

Starosta poprosil pani účtovníčku Mgr. Zuzanu Lipovskú, aby tento bod programu predniesla 

a vysvetlila. Išlo sa pomaly a jednotlivé položky sa vysvetľovali.  

17.10 h prišiel pán Stanislav Šimurda ml. 

 

Spomenula sa Kronika obce, pri ktorej bude potrebné samostatné sedenie. 

 

Do budúcna bude potrebné aktualizovať VZN o odpadoch. 

 



Pri položke ciest v rozpočte začal diskutovať pán Martin Čučka.  

Nasledovala diskusia, kde sa riešila položka ciest, jej suma a kde bude vynaložená. Či to pôjde na cesty 

k novým domom alebo to pôjde na havarijné stavy ciest.  

Diskutovalo sa o tom, že sa prejde celá obec, zaznačia sa technické stavy ciest. 

Diskutovalo sa o tom, že ak sa bude rozkopávať cesta, mala by tam byť stavebná komisia. 

Vysvetľoval sa technický stav ciest, popisovala sa situácia v obci. 

 

Ing. Martin Šturek: „ Spraví sa zoznam ciest, na ktorom sa zaznačí, či sú domy pripojené na inžinierske 

siete.“... 

Ing. Dominik Šturek: „Je to dobrý nápad, spraví sa pasport ciest.“... 

 

Starosta popisoval situáciu, prejde sa celá obec po zime, niekedy vo februári. 

Diskusia. 

Martin Čučka: „Oslovil niekto MBM-GROUP, s.r.o. ? 

Starosta: „Nerobila sa súťaž, ... . Určite budeme riešiť ulicu Pod Grapou.“ 

Diskusia. 

Ing. Martin Šturek: „Pán Čučka, nechcete ísť do stavebnej komisie?“ 

Martin Čučka: „Nemám na to čas, som stále preč...“ 

17.45 h odišiel pán Martin Čučka. 

Prešlo sa k ďalším podprogramom.  

PhDr. Zlatica Gereková: „Čo všetko spadá pod TJ Sokol Zubrohlava?“ 

Diskusia. 

Pri podprograme 8 sa diskutovalo o údržbe, o tom, že chýbajú ľudia na tieto práce. Popisovala sa 

situácia.  

 

Pokračovalo sa v diskusií k téme Uvítania detí a o zvýšení príspevku.  

 

 

 

Nasleduje tabuľka. 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 
Hlasovanie za programový rozpočet obce Zubrohlava na roky 2019-2021: 

 

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Dominik Lešňovský, Tibor Rentka, 

Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 

 

 

4. Úpravy rozpočtu za IV. Q, predkladá starosta obce 

Diskusia.  

 

Hlasovanie za úpravu rozpočtu za IV. Q do výšky skutočného čerpania:: 

 

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Dominik Lešňovský, Tibor Rentka, 

Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 

 

5. Zloženie komisií, predkladá starosta obce 

Diskusia. 

Pri komisiách  bude treba viesť evidenciu, zápisnice, prezenčné listiny. Jednoduchá šablóna, ktorú 

bude mať na starosti predseda. 

Zloženie komisií.  

Komisia stavebná a ochrana verejného poriadku: 

Predseda: Ing. Dominik Šturek 

Členovia: Stanislav Šimurda, Tibor Rentka 

Komisia pre rozvoj regionálnej kultúry, vzdelávania a športu, sociálnu a zdravotnú: 

Predseda: PhDr. Zlatica Gereková 

Členovia: Ľuboš Sroka, Ondrej Čiernik 

Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov a financií: 

Predseda: Ing. Martin Šturek 

Členovia: Dominik Lešňovský, Mgr. Lukáš Gluštík 



Hlasovanie za zloženie komisii: 

 

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Dominik Lešňovský, Tibor Rentka, 

Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 

 

6. Plat starostu, predkladá zástupca starostu 

Diskusia.  

 

Pri tomto bode sa hlasovalo za dva návrhy.  

Prvé hlasovanie v tomto bode bolo o zvýšenie platu starostu obce o 40 % mesačne s účinnosťou 

od 5. decembra 2018. 
Zvýšenie platu starostu obce o 40 % mesačne s účinnosťou od 5. decembra 2018 

 

Za: PhDr. Zlatica Gereková,, Dominik Lešňovský, Tibor Rentka, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie: Ondrej Čiernik, Mgr. Lukáš Gluštík, Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda, Ing. Dominik Šturek, 

 

Druhé hlasovanie bolo o zvýšenie platu starostu obce o 30 % mesačne s účinnosťou od 5. decembra 

2018. 

 

Zvýšenie platu starostu obce o 30 % mesačne s účinnosťou od 5. decembra 2018 

Za: Ondrej Čiernik, Mgr. Lukáš Gluštík, Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda, Ing. Dominik Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie: PhDr. Zlatica Gereková,, Dominik Lešňovský, Tibor Rentka, Ing. Martin Šturek 

 

 

 

7. Rôzne , predkladá starosta obce  

 

V tomto bode sa hlasovalo členstvo v oblastnej organizácií cestovného ruchu KLASTER 

ORAVA, o. o. c. r z dôvodu účasti na projekte môl na Oravskej priehrade, v spolupráci 

s mestom Námestovom, obcou Bobrov a mestskou časťou Trstenej – Ústím. 

 
Hlasovanie za členstvo v KLASTER ORAVA, o. o. c. r: 

 

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Dominik Lešňovský, Tibor Rentka, 

Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Diskutovalo sa o školskej rade, bude sa to riešiť na ďalšom zastupiteľstve. 

Ďalej sa rozprávali o kronike obce a o novinách Zubrohlavy, ktoré sumarizujú rok 2018. 

 



V tomto bode sa riešili aj žiadosti o finančné príspevky. 

 

1. Finančný príspevok divadelnému ochotníckemu súboru Omladina Zubrohlava v sume 

1000,00 €, z dôvodu osláv 115. výročia ochotníckeho divadla v Zubrohlave 

a dohotovenia javiskových kulís, 

 
Hlasovanie za finančný príspevok  pre Omladinu Zubrohlava v sume 1000,00 € na oslavy výročia 

a vyhotovenie kulís: 

 

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Dominik Lešňovský, Tibor Rentka, 

Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 

2. Finančný príspevok pre Základnú organizáciu Jednoty dôchodcov na Slovensku 

v Zubrohlave na spolufinancovanie projektu s názvom „Láska ide nie len cez žalúdok 

v sume 500,00 €, 

 

 
Hlasovanie za finančný príspevok  pre Základnú organizáciu Jednoty dôchodcov na Slovensku 

v Zubrohlave v sume  500,00 € na spolufinancovanie projektu „Láska ide nie len cez žalúdok“: 

 

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Dominik Lešňovský, Tibor Rentka, 

Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

3. Finančný príspevok pre Obecnú radu mládeže Zubrohlava v sume 1500,00 € na chod 

klubovne, 

 
Hlasovanie za finančný príspevok  pre Obecnú radu mládeže Zubrohlava v sume 1500,00 € na chod 

klubovne: 

 

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Dominik Lešňovský, Tibor Rentka, 

Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 

4. Finančný príspevok pre eRko-hnutie kresťanských spoločenstiev detí v Zubrohlave 

v sume 500,00 € na letný kresťanský tábor detí počas letných prázdnin 2019, 

 
Hlasovanie za finančný príspevok  pre eRko-Zubrohlava v sume 500,00 € na letný tábor 2019: 

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Dominik Lešňovský, Tibor Rentka, 

Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

5. Finančný príspevok pre eRko-hnutie kresťanských spoločenstiev detí v Zubrohlave 

na zaplatenie autobusu pre deti, ktoré pôjdu do kresťanského tábora počas letných 

prázdnin 2019, 



 
Hlasovanie za finančný príspevok pre eRko-Zubrohlava na zaplatenie autobusu pre deti, ktoré pôjdu do 

letného tábora 2019: 

 

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Dominik Lešňovský, Tibor Rentka, 

Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

6. Finančný  príspevok pre Základnú organizáciu Jednoty dôchodcov na Slovensku 

v Zubrohlave sumu 1400,00 € na činnosť organizácie, 
 

 

 
Hlasovanie za finančný príspevok  pre Základnú organizáciu Jednoty dôchodcov na Slovensku 

v Zubrohlave v sume  1400,00 € na činnosť organizácie: 

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Dominik Lešňovský, Tibor Rentka, 

Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 

Na záver pán starosta všetkým poďakoval a II. zasadnutie OZ ukončil. 

 

 

 

 

 

Pavol Bugeľ 

starosta obce  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


